




 



 



 
 
Rättelse § 1 Stämman öppnades av föreningens ordförande Pelle Marklund, som hälsade 
alla välkomna. 
 
Rättelse § 8: På fråga av Jesper om stammar behöver spolas efter relining är svaret att vi 
kommer fortsättningsvis att behöva spola, men kan hoppa över nästa schemalagda 
spolning. 
 
Tillägg utanför protokollet: 
Föreningen avtackade 3 styrelseledamöter, Pelle Marklund, Gösta Svensson och Viveca 
Sundström och överlämnade blommor. 

 


